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Na zgłoszenie pani Krystyny  
(wydanie nr 525 „Gazety Miejskiej”) 
odpowiada rzecznik gliwickiej policji, 
Marek Słomski. 
- Zgłoszeń o wyścigach motocykli w 
tym miejscu policja nie otrzymała. Za-
znaczę jednak, że w rejonie Rynku, ale 
i innych częściach miasta policjanci 
nieraz interweniowali wobec kierujących jednośladami, 
którzy łamali przepisy. 

Najczęściej takie interwencje wynika-
ją z własnej inicjatywy policjantów.
Nakładane są mandaty, kierowane są wnioski do sądu o 
ukaranie motocyklistów, zdarzają się sytuacje, w których 
funkcjonariusze zabezpieczają dowody rejestracyjne nie-
sprawnych maszyn. Incydenty, w których motocyklista 
nagle przyśpiesza (niemiłosiernie przy tym hałasując), 
niestety zdarzają się często. 
Doświadczenie wykazuje (tutaj popełnię grzech genera-
lizacji), że uciążliwości dla otoczenia i zagrożenia zwią-
zane z kierowaniem jednośladami powodują młodociani 
niedojrzali emocjonalnie ludzie, którzy, jak łatwo się do-
myślić, chcą zaimponować innym maszyną. Jak wiemy, 
często takie popisy i brawura kończą się tragicznie. Dla-
tego apel do rodziców, którzy kupują dziecku motocykl o 
chwilę refleksji i obiektywnego spojrzenia na pociechę, 
czy aby na pewno dojrzało do tego rodzaju pojazdu – ko-
mentuje oficer prasowy KMP w Gliwicach. 

Czekamy na Państwa telefony pod numerem (32) 
230-84-51, w piątek, od 11.30 do 13.30. A o czym 
informowali nas Czytelnicy podczas ubiegłego dyżuru?

Pan Franciszek postanowił za-
brać głos w sprawie protestu ki-
biców Piasta Gliwice. 
- Uważam, że miasto robi wiele 
w kwestii kultury i sportu w Gli-
wicach. Nowy stadion miejski 
będzie piękny, ale chyba wszyscy 
się zgodzimy, że trochę na wyrost 
dla drużyny o klasie Piasta. Nie 
widzę żadnych przeszkód, żeby 
grał tam również zespół Górnika 
Zabrze, zwłaszcza, że łączy się 

to z korzyściami finansowymi dla 
miasta. Nie będzie mi przeszka-
dzać, że koło mnie na trybunach 
usiądzie sobie kibic Górnika. 
Pamiętajmy, że sam Piast grał 
przez kilka rund na boisku w Wo-
dzisławiu. Wtedy nikt nie prote-
stował. Nie powinniśmy dać się 
zastraszyć grupce pseudokibiców 
– twierdzi nasz Czytelnik. 

■

- Chciałabym serdecznie podzię-
kować strażakom, którzy w ubie-
głą środę około godziny 22.00 
zainterweniowali i pomogli nam 
zdjąć kota ze słupa elektrycz-
nego. Zwierzę musiało się prze-
straszyć psów, dlatego weszło 
tak wysoko. Strażacy przyjechali  
w ciągu 30 minut – informuje 
pani Katarzyna z Żernik. 
Pochwały w naszym dyżurze re-
dakcyjnym niestety należą do 

rzadkości, dlatego przyłączamy 
się do  podziękowań naszej Czy-
telniczki. ■
 
Pani Anna porusza temat stanu 
gliwickich ulic. - Mieszkam na 
Podlasiu, koło nowego stadionu. 
Niestety, budowa obiektu nieko-
rzystnie wpłynęła na stan okolicz-
nych dróg. Chodzi mi zwłaszcza  
o ulice: Leśną, Jarzębinową i Ka-
linową. Rozumiem, że tak nowo-
czesny stadion to fajna sprawa 
dla kibiców, ale jak jeżdżę tymi 
drogami autem, to obawiam się, 
że mój samochód się rozleci – 
skarży się nasza Czytelniczka. ■
- Dlaczego na ulicy Wieczorka  
i Górnych Wałów nie można par-
kować? Przecież ulica Wieczor-
ka jest bardzo szeroka, więc 
miejsca jest dość – twierdzi pan 
Ryszard z Gliwic. Nasz Czytelnik 
dodaje, że na ulicy Andersa i Ko-
zielskiej powinny zostać utworzo-
ne zatoczki do parkowania samo-
chodów. ■
Kwestię parkowania w Gliwicach 
porusza pan Bogdan. - Jakiś czas 
temu magistrat zapowiadał wpro-
wadzenie parkometrów. Chciał-
bym, żeby ktoś z urzędu miejskie-
go wyjaśnił, dlaczego jeszcze ich 
nie wprowadzono? Dodam, że 
nagminne parkowanie na chod-
nikach w centrum Gliwic spotyka 
się z niespotykaną pobłażliwo-
ścią strażników miejskich. Gdy 
zwracam im uwagę, tłumaczą, że 
„to nie ich rejon”. Śmiech na sali 
– opowiada wzburzony Czytelnik.■
 
- Chciałabym, żeby Zarząd Dróg 

Miejskich pamiętał o małym 
rondzie na ulicy Srebrnej w Gliwi-
cach. Na środku ronda znajduje 
się zaniedbany kwietnik. Przez ja-
kiś czas sami o niego dbaliśmy, 
ale w tej chwili nie mamy już tyle 
sił. To przecież ZDM powinien się 

tym zająć, a nie mieszkańcy – 
twierdzi pani Anna. ■

 
Zgłoszenia odbierał 

redaktor dyżurny 
Michał Pac Pomarnacki
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kom. 661 949 190

tel. 71/ 39 97 270, tel. 71/ 39 97 269
kom. 661 949 190

e-mail: nieruchomosci@bodzio.pl
e-mail: bogdan@bodzio.pl

Poszukuję lokali
 pod salony meblowe

  o pow. od 100 m  do 700 m
 w miejscowościach:

2 2

- Bieruń

- Czeladź

- Czerwionka-Leszczyny

- Lędziny

- Łaziska Górne

- Orzesze

- Pyskowice

- Radlin

- Rydułtowy

- Skoczów

- UstrońZapraszamy do salonów meblowych

Gliwice ul. Pszczyñska 117 (obok stacji Shell), tel. (32) 230-63-05

Zabrze ul. Nawrata 14 (boczna ul. Pi³sudskiego), tel. (32) 376-32-51

Zabrze ul. Plutonowego R. Szkubacza (obok M1), tel. (32) 375-00-21
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1370,411370,412844,-

Kuchnia „Ola”

meble

www.bodzio.pl

 


